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Abstract (en)
The heat exchanger WT is a smooth tube heat exchanger whose thin- walled tubes are welded at both end faces gas-tight directly to one another
and to the housing. It is built up using a modular construction kit. The heat exchanger WT operates in the low pressure region according to the cross-
counterflow principle, and is used both for gas/gas and liquid systems. It offers substantial advantages in the case of aggressive and dirty media
with a tendency to form precipitations. The heat exchanger is used in process engineering processes in which thermal energy is to be exchanged or
recovered. This applies particularly to combustion processes which operate with large quantities of gas and high exhaust gas temperatures, and for
processes in which solvents circulate. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Wärmetauscher WT ist ein Glattrohrwärmetauscher, dessen dünnwandige Rohre an beiden Stirnseiten direkt miteinander und mit dem
Gehäuse gasdicht verschweißt sind. Er ist als Modulbaukasten aufgebaut. Der Wärmetauscher WT arbeitet im Niederdruckbereich nach dem
Kreuzgegenstromprinzip und wird sowohl bei Gas/Gas- und Flüssig-Systemen eingesetzt. Beachtliche Vorteile bietet er bei zu Ablagerungen
neigenden, aggressiven und schmutzhaltigen Medien. Der Wärmetauscher wird in verfahrenstechnischen Prozessen eingesetzt, in denen
Wärmeenergie ausgetauscht oder zurückgewonnen werden soll. Das gilt in besonderem Maße für Verbrennungsprozesse, die mit großen
Gasmengen und hohen Abgastemperaturen arbeiten sowie für Prozesse, in denen Lösungsmittel zirkulieren.
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